
ESTERATSASTUSKOMITEAN PÖYTÄKIRJA 13/2024 

Aika: 3.12.2024.2024 Klo 09:30 

Paikka: Etäkokous  

Läsnä: Norilo, Juho (puh.joht.) 

Gundersby, Cecilia 

Hakala, Teppo 

Konkari, Nina 

Nevala, Kari 

Ruskeeniemi, Janne 

Tuomi, Anu 

 

Asiantuntija jäsenet: 

Kiviranta, Tomas  

Rantanen, Mira  

Virta, Pauliina POISSA  

HUJO: Mäentausta, Mikko  

SRL: Björklöf, Dan (SRL hallituksen edustaja) POISSA  

Koivula, Jutta (SRL urheilujohtaja) 

Hannula, Liina (SRL toimisto) 

 

PP edustaja Emilia Levula 9:30-9:50 

 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 

2. ESITYSLISTA 

Vahvistettiin etukäteen toimitettu esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

3. JÄRJESTÄYTYMISASIAT 

4. KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

Muut istunnot ennen käynnissä olevaa kokousta: 



• Estekomitean (myöhemmin EK) piti strategiapäivän Järvenpäässä paikan 

päällä perjantaina 8.11.2024. Paikalla: Teppo Hakala, Mikko Mäentausta 

(HUJO), Juho Norilo (PJ), Liina Hannula (SRL), Jutta Koivula (SRL), Nina 

Konkari (sihteeri) ja Cecilia Gunderby. Etäyhteydellä: Anu Tuomi, Dan 

Björklöf (SRL), Mira Rantanen, Janne Ruskeeniemi, Pauliina Virta ja Kari 

Nevala. 

 

Strategiapäivässä käytiin läpi vuotta 2024 ja sen pohjalta laadittiin 

suuntaviivoja kilpailukalenterille 2025. Tarkasteltiin sarjakilpailusääntöjä 

ja muovattiin niitä uuteen muotoon kaudelle 2025, jolloin muun muassa 

GP sarja on vain ulkokilpailusarja, Helsinki Horse Show’n ajankohdan 

muututtua. Kilpailuasioiden lisäksi käytiin läpi tulleita 

sääntömuutosehdotuksia KS III:seen. EK äänesti myös 

sääntömuutoksista, sekä muotoili tulleiden esitysten pohjalta 

parhaakseen näkemässä muodossa sääntömuutoksia 

sääntövaliokunnalle KS III:seen. 

 

EK siirsi asioita käsiteltäväksi myös seuraaviin kokouksiin, sekä 

jatkoselvitykseen menneet asiat käsitellään loppuun tulevissa 

kokouksissa. 

 

• 15.11.2024 EK kokous 12 käytiin TEAMS välityksellä. Aiheena oli käydä läpi 

tähtikilpailuita hakeneet tahot, selvitetyt tahot sekä heidän 

mahdollisuutensa järjestää kilpailu. Kokouksessa käytiin myös alustavaa 

keskustelua hallimestaruuksien järjestäjistä. Kokouksessa oli paikalla 

Juho Norilo (PJ), Nina Konkari (sihteeri), Teppo Hakala, Anu Tuomi, Liina 

Hannula, Mira Rantanen, Kari Nevala, Janne Ruskeeniemi, Cecilia 

Gunderby. 

 
• 26.11.2024 EK kävi Whatsapp-keskustelun ja päätöksen teon 

hallimestaruuksiin liittyen. Ypäjän Hevosopisto kysyi, 

jaetaanko/järjestetäänkö hallimestaruusluokat, vaikka ne eivät virallisen 



luokan määritystä täytä (3 ratsukkoa/luokka). Ongelmallisia luokkia 

ilmoittautumisten osalta oli nuorten ratsastajien mestaruus, sekä kat I 

ponien mestaruus. EK äänesti kolmesta vaihtoehdosta, joista eniten ääniä 

sai vaihtoehto, jossa luokat järjestetään ja hyväksytyn tuloksen saaneille 

jaetaan mitalit, mutta luokkapalkinnot jaetaan ainoastaan virallisen 

luokan määritelmän toteutuessa. Muut vaihtoehdot oli perua luokat, tai 

odottaa jälki-ilmoittautumisia, mutta perua lopulta jos virallinen 

luokkamääritelmä ei toteudu. 

• PowerParkin (myöhm. PP) edustajan kanssa todetaan, että työn eteenpäin 

vieminen on vauhdissa ja GP finaali 2025 pyritään järjestämään PPn 

raviradalla. Tähtikilpailut vahvistaa SRL hallitus alkuvuodesta 2025. 

• Mikäli PP ei toteudu, on GP finaalille back-up-plan ERKKI ry’n toimesta 

seuraavana viikonloppuna Stable Novassa. 

• Kilpailukausi 2025, tähtikilpailut, kalenteri 

o Hingunniemi anoo siirtoa huhtikuun kilpailulleen lauantailta 5.4. sunnuntaille 

6.4., järjestävät lauantaina alueensa hallimestaruudet -> EK puoltaa siirtoa 

o Oulun Ratsastajat anoo 28.-29.6. Kansallista kilpailua – Samaan aikaan Ypäjän 

PM kilpailut -> EK puoltaa kilpailun myöntämistä 

o FWB yhdistys järjestää elokuun lopulla Nuorten hevosten festivaalit, jonka 

yhteyteen EK puoltaa järjestämään pikkufinaalit (amatööri-, poni- , lapsi-, 

junnusarjat). Kilpailu käydään Ypäjän Derby kentällä. 

o Hallimestaruudet myönnetään Ypäjä Horse Show’lle viikolle 42 kaikki 

kategoriat.  

o EK:ta on lähestytty huolella kilpailukalenterin päällekkäisyyksien osalta. EK 

tarkasteli asiaa, ja totesi suuremman ongelman koskevan aluetason 

kilpailijoita, kuin kansallisen tason kilpailijoita. EK on yhteydessä kyseisen 

alueen kilpailujaokseen asian tiimoilta ja pyytää tarkastelemaan kilpailuiden 

läheisyyden mahdollista ongelmallisuutta riittävän osanottajamäärän 

turvaamiseksi kaikille järjestäjille kyseisenä aikana. 

• Lajiseminaari 7.12.2024 

•  Sääntömuutokset 2025 



EK tarkasteli KS III SM sääntöjä sekä hallimestaruussääntöjä. Ehdotetaan 

ponien mestaruus yhdistettäväksi kategorioiden osalta yhdeksi mestaruudeksi 

ulkona ja hallissa, jotta saataisiin enemmän osallistujia. Myös korkeuksia 

tarkasteltiin tämän mestaruuden osalta. Lisäksi tarkasteltiin 

veteraanienmestaruutta ja ehdotetaan siihen muutoksia. Hallissa myös nuorten 

mestaruuden korkeutta tarkasteltiin ja ehdotetaan muutosta. Nämä 

muutosehdotukset viedään eteenpäin ja SRL Hallitus hyväksyy ne 

kokouksessaan, jossa hyväksyy KS III kokonaisuudessaan.  

 

EK puoltaa muutosehdotusta SM sääntöihin, jossa urheilija saa osallistua 

ikänsä salliessa useampaan mestaruuteen, kuitenkin niin, että hevonen voi 

startata vain yhdessä kategoriassa mihin se ilmoitetaan ensimmäisenä. EK 

esittää asian sääntövaliokunnalle – Tämä muutos voidaan osapuolien ja 

jäsenistön sitä puoltaessa viimeistään vuodelle 2026, pyritään jo saamaan 

vuoteen 2025. 

 

5. MUUT ESILLE TULLEET ASIAT 

o Viestinnän terveiset ja tehtävät 

o Vielä kuluvalla viikolla ennen lajiseminaaria sen boostausta ja aiheiden 

mainostamista 

 

6. SEURAAVA KOKOUS 

7.12. Lajiseminaari 

Tullaan esittelemään kauden 2025 kilpailukalenteria sekä tähtikilpailut mukaan lukien 
sarjakilpailut alustavina. SRL hallitus hyväksyy edellämainitut alkuvuodesta 2025 
kokouksessaan. 

Miten jatkossa halutaan EK’n ohjaavan kilpailukalenteria ja haettuja kilpailuita – Järjestäjien 
kanssa keskustelua. 

Paikalle ei pääse: Kari 



Seminaarin sisältö: 

• Kauden 2024 läpikäynti 

• Tavoitteet kaudelle 2025 

• Sääntömuutokset 

• Sarjakilpailut 

• Kilpailukalenteri 

 

7. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Seuraavakokous Lajiseminaari 7.12. klo 10 ja keskiviikkona 18.12. klo 9 Teams 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11:52 

Vakuudeksi, 

Juho Norilo 

puheenjohtaja 


